
Protokół Nr XXIII
z obrad XXIII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 29 kwietnia 2016 r.

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14:00 w Urzędzie Gminy Pabianice. 

Na  ustawowy  stan  składu  Rady  Gminy  15  radnych,  w  sesji  uczestniczyło  12  radnych.  Lista
obecności radnych stanowi zał.  nr 1 do protokołu.  Ponadto w sesji  uczestniczyli  sołtysi  obecni
zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 oraz przedstawiciele Urzędu Gminy: Wójt Gminy
Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt R. Figiel i radca prawny mec. A. Jankowski.

Ad. pkt 1.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, który powitał przybyłych i
stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. pkt 2.

Przewodniczący odczytał porządek obrad XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Pabianice. Uwag
nie zgłaszano. Porządek został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad XXIII sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a/ zmiany przebiegu dróg gminnych w sołectwie Piątkowisko – Uchwała Nr XXIII/A/2016
b/  upoważnienia  Wójta  Gminy  Pabianice  do  zawarcia  porozumienia  z  Powiatem
Pabianickim – Uchwała Nr XXIII/B/2016

4. Wolne wnioski i sprawy różne.
5. Zamknięcie obrad sesji.

Ad. pkt 3.

W-ce Przewodnicząca odczytała projekty uchwał o nr roboczych XXIII/A/2016 i XXIII/B/2016, co
stanowi zał. nr 3 i 4 do protokołu.

W-ce  Wójt  krótko  omówił  przyczynę  zmiany  nr  drogi.  Wyjaśnił,  że  wynika  to  z  faktu
wnioskowania  o  przyznanie  dofinansowania  na  budowę  dróg  w  ulicy  Złotej  i  Stadionowej  w
Piątkowisku ze środków PROW. Początkowo miała to być jedna inwestycja i jeden wniosek, jednak
ze względu na to, że jedna inwestycja wymaga pozwolenia na budowę, a druga jedynie zgłoszenia
oraz  po  konsultacjach  z  Urzędem  Marszałkowskim  zdecydowano  się  na  rozdzielenie  obu
inwestycji. Ponadto w obecnej chwili drogi nie łączą się z drogą wyższej kategorii. 

Radny A. Skawiński zauważył, że termin złożenia wniosku minął w dniu wczorajszym o godzinie
12:00. Czy mimo to nie ma przeszkód w przyjęciu uchwały ze zmienionym numerem drogi dopiero
w dniu dzisiejszym.

W-ce Wójt odpowiedział, że nie ma takich przeszkód. Wniosek został złożony 27 kwietnia br. już
ze zmienionym numerem drogi.

Radny dopytywał, czy obecnie obie drogi będą miały połączenie z drogą wyższej kategorii.

W-ce Wójt odpowiedział twierdząco.
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Innych pytań nie było.
Uchwała Nr XXIII/209/2016 została przyjęta jednogłośnie.

Uwag do drugiego projektu nie było.

Uchwała Nr XXIII/210/2016 została przyjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 4.

W sprawach różnych głos zabrał radny A. Wąsat, który poinformował, że 26 kwietnia br. odbyło się
zebranie  sołeckie  w  Hermanowie  w  temacie  wykorzystania  świetlicy  wiejskiej.  W  zebraniu
uczestniczyli  rodzice  współpracujący  ze  stowarzyszeniem  „Nowoczesność  dla  Rozwoju”  oraz
prowadzący zajęcia z dziećmi w świetlicy Pan Andrzej Mielczarek. Radny wyraził oburzenie w
związku z zachowaniem Pana A. Mielczarka podczas zebrania. Sformułowane zostało pismo, które
podpisane zostało przez 57 mieszkańców z wnioskiem o cofnięcie zgody na prowadzenie zajęć
przez stowarzyszenie w świetlicy w Hermanowie. Radny kierował prośbę do Przewodniczącego o
zajęcie się tą sprawą.

W  tym  miejscu  głos  zabrał  Wójt,  który  wskazał,  że  na  zebraniu  sołeckim  informował,  że
porozumienie zawarte jest do lipca br. i do tego czasu będą się tam odbywać zajęcia.

Do powyższych zarzutów odniósł się radny A. Skawiński, który negatywnie ocenił zachowanie i
działanie sołtysa wsi Hermanów. Następnie poinformował, że klucze do świetlicy zostały zwrócone.

Radny ponownie odniósł się do powyższej wypowiedzi. Zarzucił, że klucze do świetlicy zostały
bezprawnie dorobione. Wyraził swoje oburzenie, co do wypowiedzi radnego.

W dalszej kolejności zaproponowano zakończenie dyskusji i  zakończenie posiedzenia, do czego
Przewodniczący się przychylił.

Ad. pkt 5.

Przewodniczący zakończył XXIII sesję Rady Gminy Pabianice.

Przewodniczący Rady Gminy Pabianice

Marek Muszczak

Protokołowała: Andżelika Miszewska
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